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Sak 8 /2023 Arrangementer 2024

Det diskuteres om det skal kjøres kombinert prøve/WT neste år med to dommere?
Det må i så fall arrangeres i Alta da det er flere medlemmer å fordele oppgavene på
og det vil være lettere å få tak i tilstrekkelig med medhjelpere til arrangementet.
5 stemmer for, 1 stemme mot dobbelt arrangement.

Jostein Siring dømmer WT og Line Andresen dømmer utstillingen i Alta i juni 2024.

Ragnhild Hammelbo dømmer B-prøve i Lakselv 24.-25.august 2024.

Asbjørn Kristiansen dømmer WT i Alta september 2024.

Sak 9/2023 Utstillingspolitikken i Norsk Retrieverklubb

Hovedstyret skal ha et strategimøte i oktober 2023. Da skal styret forsøke å legge en
kurs videre for Norsk Retrieverklubb slik at vi har felles fokus og mål. De ønsker
innspill på følgende spørsmål fra avdelingen:

● Hvorfor arrangerer vi utstillinger, formålet med utstillinger?
● Hvor mange utstillinger i året er hensiktsmessig for å tilfredsstille ivrige

utstillere rundt om i Norges langstrakte land og samtidig ivareta
forvaltningsansvaret vi har for retrieverrasene?

● Geografisk fordeling av utstillingene
● Hvem skal få lov å ha med retrieverne på sine utstillinger? Herunder kommer

f. eks. samarbeid med spanielklubben og andre aktuelle klubber, ønske om at
retrieveren også vises på utstillinger med flere raser representert. Hvordan
kan vi sikre at klubber som ikke har ansvar for raseforvaltningen av



retrieverne likevel vil ta hensyn til ønsket om god rase forvaltning. Hvordan
kan vi sikre oss at det å ha med retrieveren på utstillingene sine ikke kun blir
et ønske om ekstra penger i kassen for arrangerende klubb.

● Hvordan skal vi kunne bedre samarbeidet på tvers av avdelingene når det
gjelder utstillinger. (oppmuntre til dobbel utstillinger, unngå at alle utstillingene
i et område arrangeres for tett eller på samme helg)

● Andre spørsmål

Rita forfatter et svar til hovedstyret.
I korte trekk tenker vi at formålet er å få eksteriørbedømt flest mulig hunder totalt
sett.
Det kan f.eks arrangeres dual helger, med utstilling og WT.
Det er ønskelig at avdelingene kan få avgjøre om andre klubber i nær geografi kan
ha retrievere på sine utstillinger hvis avdelingen selv ikke skal arrangere utstilling.
Eksterne klubber kan ikke få retrievere på sine utstillinger når avdelingen har eget
arrangement samme helg med kort geografisk avstand.
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